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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/23-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-00-23-8 
Rijeka, 29. lipnja 2023. godine 

 
ZAPISNIK 

S 3. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 29. lipnja 2023. (četvrtak) održana je 3. sjednica VMO Kozala, s početkom u 17,00 sati 
u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO 
- Krešimir Modrić, član VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili prisutni: 
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
 
Usvajanje zapisnika s 2. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje izvješća o održanom programu rada VMO Kozala “Dan MO Kozala” 
2. Usvajanje programa rada VMO Kozala za 2024. godinu 
3. Razno 

 
 

Sjednica je započela u 17,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić uvodno je pozdravio sve prisutne te predložio prvu točku 
dnevnog reda. Svi vijećnici izrazili su zadovoljstvo održanim programom „Dan MO“ koji je ove 
godine okupio veliki broj građana svih uzrasta. Uz tradicionalno polaganje vijenca na spomenik 
palim borcima Domovinskog rata u Parku Zvonimira Škerla, uz prisutstvo župnika Luke 
Pranjića, članova obitelji Škerl, suboraca iz 128. brigade HV okupljenih u ,,Udrugu 128. brigade 
Sv.Vid'' te predstavnika MRK Kozala. Po prvi puta u sklopu ovoga programa otvorena je i prva 
Kvartovska knjižnica u koju građani mogu doći posuditi knjigu koju žele, ali i pokloniti drugima 
onu koja ima je višak. Najveći donator knjiga radi čega je i došlo do otvaranja knjižnice je Željko 
Mišak. Uz navedeno, održala se i projekcija filma za građanstvo „La musica unisce/Ilmio 
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mondo in un piatto“, a unutar prostora sale u prizemlju mogle su se pogledati izložbe umjetnika 
Vladimira Provče i Vanje Pastuhovića te crteži polaznika DV „Vidrice“. Na trgu su svoje radove 
izložili štićenici Prihvatilišta za beskućnike „Ruže Sv. Franje“ čije su radove građani mogli dobiti 
uz simboličnu donaciju. Zabavni dio programa održao je Branko Ivošević, a za sve uzvanike i 
građane bila je i mala zakuska kojom se upotpunila svečanost. Aktivnosti mjerenja šećera i 
tlaka održane su dan prije Dana MO, točnije u petak 28.6.2023. u vremenu od 10.00-12.00 sati 
u prostorijama u mjesnog odbora.  
 
Zaključak: Izvješće o održanom programu jednoglasno je usvojeno. 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić objasnio je vijećnicima kako se svake godine u lipnju donose 
programi rada VMO za slijedeću godinu. Za slijedeću 2024. godinu predlaže, uz postojeće 
programe „Sportiraj u kvartu“, „Dan MO Kozala“, „Za našu Kozalu“, „Advent i doček Djeda 
Božićnjaka“, još dva programa i to „Karneval u kvartu“, koji bi se održao u veljači u sklopu 
Riječkog karnevala, te „Proljeće na Kozali“, koji bi se povezao uz praznik Dana žena, 8. ožujka. 
Za prvi predloženi program obrazlaže vraćanjem tradicije dječjih maškaranih druženja na 
Kozali koji bi se organizirali jedne subote u veljači uz prigodnu zabavu i ples, animaciju, nastup 
klauna ili mađioničara te prigodnu zakusku za sve prisutne. Za drugi predloženi program 
također obrazlaže jednu tradiciju koja je na Kozali postojala te se tada pokazala vrlo dobrom i 
smatra da bi se trebala obnoviti. Uz obilježavanje samog Međunarodnog Dana žena te 
podizanja svijesti i položaju žena u društvu i druženja ženja, prigodno bi se dodatno 
promovirala i briga o okolišu te nužnosti njegova ozelenjivanja. Predlaže edukativnu šetnju 
kvartom uz stručno vodstvo, podjelu cvijeća susjedama, sadnju sadnica u kvartu pod vodstvom 
žena iz kvarta te prigodno druženje u MO Kozala.  
 
Zaključak: VMO Kozala  jednoglasno je usvojilo sve predložene programe rada za 2024. 
godinu. 
 

AD 3/1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić obavijestio je sve prisutne kako je na mail mjesnog odbora 
26. lipnja stigao dopis od Rijeka Plus d.o.o. o preraspodjeli sredstava za 2023. u kojem 
obavještavaju VMO Kozala kako će se svi predviđeni radovi po pitanju malih komunalnih 
prioriteta za 2023. godinu odraditi na način da će se neki zahvati realizirati u cijelosti, neki 
djelomično, a od nekih se odustaje.  
Zahvat koji će se realizirati djelomično je: 
- realizacija  povećanja stupnja sigurnosti na pješačkom prijelazu u Baštijanovoj ulici 

kod Volčićevog trga kućni broj 1 postavom konzolnog stupa sa svjetlećim znakom i 
dodatnim svjetlom; uz objašnjenje „zbog visoke cijene svjetlećeg znaka i 
građevinskih radova predlažemo realizaciju dijela radova, odnosno kompletnu 
pripremu za postavu svjetlećeg znaka (temelj, kanal s instalacijama, konzolni stup 
te led reflektor)“ 

Zahvat od kojeg se odustaje je: 
- Realizacija povećanja stupnja sigurnosti na pješačkom prijelazu u Ulici Kozala na 

raskrižju s Baštijanovom ulicom i na pješačkom prijelazu u Baštijanovoj ulici kod 
kućnog broja 60 postavom dodatne svjetiljke; uz objašnjenje “nakon obilaska lokacije 
s Energom utvrđeno je da predviđena lokacija postavljanja rasvjete nije 
zadovoljavajuća”. 

VMO Kozala se slaže sa svime predloženim, osim u slučaju zahvata od kojeg Rijeka Plus 
odustaje. VMO traži pisano pojašnjenje razloga zašto se ne može postaviti dodatna svjetiljka 
na navedenu lokaciju.  

 
Zaključak: VMO Kozala primilo je na znanje navedene informacije te jednoglasno 
prihvatilo sve predložene prijedloge. 
 



3 

 

AD3/2 
Vijećnica Nasrin Štrljić upitala je o mogućnostima postavljanja hranilica za mačke na pojedinim 
lokacijama u Brajšinoj ulici. Predsjednik VMO naveo je kako se takvi projekti traže kroz male 
komunalne aktivnosti, ali postoji mogućnosti i kroz programe lokalnog partnerstva grada i 
građana pa će se o tome razmisliti u trenucima kada za to dođe vrijeme.  
 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 

AD3/3 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predložio je podnošenje zahtjeva nadležnim osobama za 
postavljanjem zaštitne ograde kod izlaza iz Parka Vladimira Škerla na pješački prijelaz prema 
Volčićevom trgu. Naime, prema čestim dojavama roditelja i ostalih građana, taj se izlaz 
pokazao jako opasnim jer djeca, bez razmišljanjha, istrčavaju iz Parka te postoji velika 
opasnost od stradavanja. Smatra kako su građani u pravu i kako je ograda potrebna.  
 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 18,00 
sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


